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Protokół 
z II zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 14 grudnia 2010r. w godz.  od 10.30 do 12.00  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 

 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
14 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 

Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Gminy Liniewo na rok 2010. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy przyjmują do 
porządku obrad projekt uchwały zaproponowany przez Wójta Gminy. 
 

Radni jednogłośnie 14 głosami przyjęli do porządku obrad proponowany przez 
Wójta projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jeszcze uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 
 
 

Proponowany program sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja z przebiegu wyborów na Wójta Gminy Liniewo - przewodnicząca  

Gminnej Komisji Wyborczej. 
5. Ślubowanie Wójta Gminy Pana Mirosława Warczaka. 
6. Wystąpienie Wójta Gminy. 
7. Wystąpienia zaproszonych gości. 
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8. Interpelacje i wnioski radnych. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) powołania komisji rewizyjnej, 
b) powołania komisji stałych Rady Gminy Liniewo, 
c) zmiany Uchwały Nr XLV/243/ 2010 Rady Gminy Liniewo z dnia 15 

października  2010r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na  obszarze gminy Liniewo, 

d) zmiany uchwały Nr XLVII/250/2010 Rady Gminy Liniewo z dnia 4 
listopada  2010r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych  na 2011 rok. 

e) zmian w budżecie Gminy Liniewo na rok 2010. 
10. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
11. Informacja o składaniu oświadczeń majątkowych przez radnych. 
12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Zakończenie sesji. 

 
 
Ad. 4 
Informacje z przebiegu wyborów na Wójta Gminy Liniewo przedstawiła 
przewodnicząca  Gminnej Komisji Wyborczej 
 
Informację z przebiegu II tury wyborów na Wójta Gminy  przedstawiła 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Maria Grabowska i wręczyła 
Wójtowi Gminy Panu Mirosławowi Warczakowi zaświadczenia  wyborze. 
(informacja w załączeniu do protokołu) 

 
Ad. 5 
Ślubowanie Wójta Gminy Pana Mirosława Warczaka 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał rotę ślubowania, w Wójt powtarzał rotę 
ślubowania. 
 
,,Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a 

powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg.'' 

 

Wójt Gminy Mirosław Warczak po złożeniu ślubowanie, następnie podziękował 
wszystkim i przywitał gości. 

Pan Wiesław Szarmach w imieniu radnych i sołtysów złożył życzenia Wójtowi. 

 

Ad. 6 
Wystąpienie Wójta Gminy 
 
Pan Wójt podziękował za wybór na Wójta Gminy Liniewo oraz wyraził chęć do 
dalszej i jeszcze bardziej owocnej współpracy. 
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Ad. 7 
Wystąpienia zaproszonych gości 
 
Przybyli goście gratulowali ponownej reelekcji. 
 
Ad. 8 
Interpelacje i wnioski radnych 
 
Nikt nie zgłosił interpelacji i wniosków. 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwał w sprawach 
 
a) powołania Komisji Rewizyjnej 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatur radnych do 
Komisji Rewizyjnej 
 
Radny Benedykt Knitter zgłosił kandydaturę Tadeusza Borkowskiego na członka 
Komisji Rewizyjnej. 
Radny Tadeusz Borkowski wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Rewizyjnej. 
Radni 13 głosami „za”  i 1 „wstrzymującym” powołali Pana Tadeusza Borkowskiego 
na członka komisji. 
 
Radny Benedykt Knitter zgłosił kandydaturę Ryszarda Kruszyńskiego na członka 
Komisji Rewizyjnej. 
Radny Ryszard Kruszyński wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Rewizyjnej. 
Radni 14 głosami powołali Pana Ryszarda Kruszyńskiego na członka komisji. 
 
Radny Benedykt Knitter zgłosił kandydaturę Wojciecha Prądzyńskiego na członka 
Komisji Rewizyjnej. 
Wojciech Prądzyński wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Rewizyjnej. 
Radni 14 głosami powołali Pana Wojciecha Prądzyńskiego na członka komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Benedykt Knitter zgłosił kandydaturę Tadeusza Borkowskiego na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Radny Tadeusz Borkowski wyraził zgodzę na bycie Przewodniczącym Komisji 
Rewizyjnej. 
Radni 13 głosami „za”  i 1 „wstrzymującym” powołali Pana Tadeusza Borkowskiego 
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Na sesję przybył Radny Jerzy Czapiewski 
 

 

b) powołania komisji stałych Rady Gminy Liniewo 
 
KOMISJA ROLNA i OCHRONY ŚRODOWISKA 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatur radnych do 
Komisji Rolnej. 
 
Radny Zbigniew Rekowski zgłosił kandydaturę Jerzego Bałachowskiego na członka 
Komisji Rolnej. 
Radny Jerzy Bałachowski wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Rolnej. 
Radni 15 głosami powołali Pana Jerzego Bałachowskiego na członka komisji. 
 
Radny Jerzy Bałachowski zgłosił kandydaturę Jerzego Czapiewskiego na członka 
Komisji Rolnej. 
Radny Jerzy Czapiewski  wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Rolnej. 
Radni 15 głosami powołali Pana Jerzego Czapiewskiego na członka komisji. 
 
Radny Jerzy Bałachowski zgłosił kandydaturę Stanisława  Burka na członka Komisji 
Rolnej. 
Radny Stanisław Burek  wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Rolnej. 
Radni 14  głosami ”za” i 1 „wstrzymującym”  powołali Pana Stanisława Burka na 
członka komisji. 
 
Radny Benedykt Knitter zgłosił kandydaturę Łucji Rudnickiej na członka Komisji 
Rolnej. 
Radna Łucja Rudnicka  wyraziła zgodzę na bycie członkiem Komisji Rolnej. 
Radni 15 głosami powołali Panią  Łucję Rudnicką na członka komisji. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatur  na 
Przewodniczącego Komisji Rolnej. 
 
 
Radna Łucja Rudnicka zgłosiła kandydaturę Stanisława Burka na 
Przewodniczącego Komisji Rolnej. 
Radny Stanisław Burek wyraził zgodzę na bycie Przewodniczącym Komisji Rolnej. 
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Radni 3 głosami „za”, 9 „przeciw” przy 1 „wstrzymującym” nie przyjęli  kandydatury 
Pana Stanisława Burka na Przewodniczącego Komisji Rolnej. 
 
Radny Sławomir Zabrocki zgłosił kandydaturę Jerzego Bałachowskiego na 
Przewodniczącego Komisji Rolnej. 
Radny Jerzy Bałachowski wyraził zgodzę na bycie Przewodniczącym Komisji Rolnej. 
Radni 10 głosami „za”, 1 „przeciw” przy 4 „wstrzymującym” powołali Pana Jerzego 
Bałachowskiego na Przewodniczącego Komisji Rolnej. 
 
KOMISJA KOMUNALNA i BURŻETU  
 
Radny Jerzy Czapiewski zgłosił kandydaturę Benedykta Knittera na członka Komisji 
Komunalnej i Budżetu. 
Radny Benedykt Knitter  wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Komunalnej i 
Budżetu. 
Radni 14  głosami „za” i 1 „wstrzymującym”  powołali Pana  Benedykta Knittera na 
członka komisji. 
 
Radny Grzegorz Michnowski zgłosił kandydaturę Zdzisława Beli  na członka Komisji 
Komunalnej i Budżetu. 
Radny Benedykt Knitter  wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Komunalnej i 
Budżetu. 
Radni 15  głosami „za”  powołali Pana  Zdzisława Beli na członka komisji. 
 
Radny Zdzisław Bela zgłosił kandydaturę Wiesława Szarmacha na członka Komisji 
Komunalnej i Budżetu. 
Radny Wiesław Szarmach  wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Komunalnej i 
Budżetu. 
Radni 14  głosami „za”  powołali Pana  Wiesława Szarmacha na członka komisji. 
 
Radny Zdzisław Bela zgłosił kandydaturę Sławomira Zabrockiego na członka 
Komisji Komunalnej i Budżetu. 
Radny Sławomir Zabrocki  wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Komunalnej i 
Budżetu. 
Radni 14  głosami „za” i 1 „wstrzymującym” powołali Pana  Sławomira Zabrockiego 
na członka komisji. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatur  na 
Przewodniczącego Komisji Komunalnej i Budżetu. 
 
Radny Jerzy Czapiewski zgłosił kandydaturę Benedykta Knittera na 
Przewodniczącego Komisji Komunalnej i Budżetu. 
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Radny Benedykt Knitter wyraził zgodzę na bycie Przewodniczącym Komisji 
Komunalnej i Budżetu. 
Radni 15 głosami powołali Pana Benedykta Knittera na Przewodniczącego Komisji 
Komunalnej i Budżetu. 
 
KOMISJA OŚWIATY, SPORTU, KULTURY, ZDROWIA I OPIEKI SPOŁECZNEJ 
 
Radny Zdzisław Bela zgłosił kandydaturę Grzegorza Michnowskiego na członka 
Komisji Oświaty. 
Radny Grzegorz Michnowski  wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Oświaty. 
Radni 14  głosami „za” i 1 „wstrzymującym” powołali Pana  Grzegorza 
Michnowskiego na członka komisji. 
 
Radny Bogdan Karczyński zgłosił kandydaturę Marcina Łankowskiego na członka 
Komisji Oświaty. 
Radny Marcin Łankowski  wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Oświaty. 
Radni 14  głosami „za” i 1 „wstrzymującym” powołali Pana  Marcina Łankowskiego 
na członka komisji. 
 
Radny Grzegorz Michnowski zgłosił kandydaturę Zbigniewa Rekowskiego na 
członka Komisji Oświaty. 
Radny Zbigniew Rekowski  wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Oświaty. 
Radni 15  głosami „za” powołali Pana  Zbigniewa Rekowskiego na członka komisji. 
 
 
Radny Zdzisław Bela zgłosił kandydaturę Bogdana Karczyńskiego na członka 
Komisji Oświaty. 
Radny Bogdan Karczyński  wyraził zgodzę na bycie członkiem Komisji Oświaty. 
Radni 14  głosami „za” i 1 „wstrzymującym” powołali Pana  Bogdana Karczyńskiego 
na członka komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatur  na 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, sportu, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
 
Radny Zdzisław Bela zgłosił kandydaturę Grzegorza Michnowskiego na 
Przewodniczącego Komisji Oświaty . 
Radny Grzegorz Michnowski wyraził zgodzę na bycie Przewodniczącym Komisji 
Oświaty. 
Radni 14 głosami „za” i 1 „wstrzymującym” powołali Pana Grzegorza 
Michnowskiego na Przewodniczącego Komisji Oświaty. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
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c) zmiany Uchwały Nr XLV/243/ 2010 Rady Gminy Liniewo z dnia 15 października  
2010r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na  obszarze 
gminy Liniewo 
 
Sekretarz – zmieniły się przepisy prawne po tym jak rada uchwaliła tę uchwałę 
zmieniły się przepisy i §2 ust. 3 zmienił brzmienie na Od 1m2  powierzchni użytkowej 
budynków lub ich części „związanych” z prowadzeniem działalności gospodarczej w 
zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych, na „zajętych” przez podmioty udzielające 
tych świadczeń – 4,14zł. zmiana dotyczy zmiany słowa „zajętych na „związanych”.  
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za”  podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 
 
d) zmiany uchwały Nr XLVII/250/2010 Rady Gminy Liniewo z dnia 4 listopada  2010r. 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  na 2011 
rok 
 
Sekretarz – wprowadzono tę uchwałę, ponieważ przyjęto wyższą stawkę niż dopuszcza 
rozporządzenie. RIO wykryło uchybienie i musimy zmienić zapis uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za”  podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)  
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e) zmian w budżecie Gminy Liniewo na rok 2010 
 
Pani skarbnik Danuta Skuza omówiła zmiany w budżecie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za” i 2 „wstrzymującymi”  podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 
 
Ad. 10 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Ponieważ nikt z radnych nie wniósł interpelacji, nie było odpowiedzi.  
 
 
Ad. 11 
Informacja o składaniu oświadczeń majątkowych przez radnych 
 
Pan Sekretarz Jacek Sosnowski przedstawił informację o składaniu oświadczeń 
majątkowych. 
 
 
Ad. 12 
Wolne głosy i wnioski 
 
Pan Marek trepka z firmy 3E przedstawił zakres działania firmy na terenie gminy 
Liniewo. 
 
Pani Gabriela Borowicka pogratulowała Wójtowi ponownego wyboru oraz 
poinformowała o nadchodzących szkoleniach organizowanych przez ODR. 
 
Pan Wójt Mirosław Warczak złożył życzenia świąteczne wszystkim przybyłym.  
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Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 12.00. 
 
 
 
 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  
                                                                                                 Wiesław Szarmach 
                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  
 
 


